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Táto konferencia je dobrá správa pre Slovensko 
 



Prečo imigráciu potrebujeme.... 
 



 



...a čo nám prinesie 

• Vplyv na domáci trh práce: krátkodobo nejednoznačne malý 

• Vplyv na ekonomiku a rast: dlhodobo jednoznačne pozitívny 

 

 

      SR   ČR 

Miera nezamestnanosti   6,6 %   2,4 % 

Rast miezd     6,5 %   8,6 % 

Počet pracujúcich cudzincov  30 tis.      150 tis. 



 



Zjednodušenie imigrácie nie je atómová fyzika 

• Všetci sa zhodneme: elektronizácia, online objednávanie, zníženie 
požiadaviek (vzdelanie, zdravie, osobné pohovory, jeden krát a dosť), 
presunúť agendu od policajtov k civilným orgánom 

 

• Je potrebné pridať: zjednodušiť podnikanie cudzincom 

 

• Nízko visiace ovocie: Flexibilné výnimky rozšíriť na všetkých cudzincov vo 
všetkých povolaniach! 

 

• Skutočný problém: celková byrokracia zamestnávania (aj) domácich 
zamestnancov!  
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